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Motion till kommunfullmäktige Gävle

 Det är viktigt att det finns platser där man via olika ideella föreningar kan 
samlas kring filmmaterial av olika skäl. Det är ett viktigt inslag för en levande 
kulturstad att det finns möjligheter att under bra förutsättningar se 
kvalitetsfilmer, dokumentärer och annat som hamnat bredvid det 
kommersiella utbudet. Idag har vi den tråkiga situationen i Gävle att vi 
saknar en bra visningslokal för film. 

Vi menar att vi borde göra en sådan i Silvanum, där det redan finns en god 
förutsättning genom bra projektor och bra ljudutrustning. Det som saknas är 
vettiga biostolar som man kan sitta i under en längre tid. 

Därav  anser vi att det är angeläget att kommunfullmäktige fattar beslut om 
att tilldela Kultur och Fritid medel och ett uppdrag att snarast möjligt ordna 
en fungerande icke-kommersiell biosalong för föreningar.

Därför yrkar undertecknade
att kommunfullmäktige beslutar att uppdra åt Kultur och Fritid att ordna en 
icke-kommersiell biolokal samt att uppdra åt kommunstyrelsen att anslå 
tillräckliga medel för detta ändamål.
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